
ÅRSMÖTESPROTOKOLL FÖRT VID RASMUSKLUBBENS ÅRSMÖTE DEN 19 SEPTEMBER 2021

Plats: Resarö Bygdegård, Resarö/Vaxholm

Närvarande: Hans Granqvist och Marianne Hauge-Granqvist 
Margareta Hedsved 
Olof  ”Pigge” Nordström och Ewa Chrona 
Johan och Karolina Olsson
Olle och Ewa Tiger

Ordföranden Margareta Hedsved hälsade medlemmarna välkomna till årsmötet och förklarade mötet öppnat.

§ 1 Val av ordförande och sekreterare för mötet: Margareta Hedsved valdes till ordförande och 
Marianne Hauge-Granqvist till sekreterare 

 
§ 2 Fråga om mötet är behörigen utlyst 

Konstaterades att årsmötet var stadgeenligt utlyst
 

§ 3 Rasmusklubbens upplösning
Styrelsens förslag till att upplösa Rasmusklubben 2021 beslutades på årsmötet.

§ 4 Godkännande av dagordning
Föreslagen dagordning godkändes

§ 5 Val av justerare: Förutom ordföranden utsågs Hans Granqvist som justerare.

§ 6 Styrelsens verksamhetsberättelse för 2020
Verksamhetsberättelsen lästes upp på mötet. Inga synpunkter framkom varför det beslutades att 
den kunde läggas till handlingarna. Under 2021 genomfördes ett vårmöte på Getholmen, som 
blev det sista genomförda mötet på sjön i klubbens regi .  

§ 7 Redogörelse av ekonomin
Margareta redogjorde för ekonomin. Ingående balans var  9 029 kr och i slutet av året fanns 
8 105 kr i kassan. Inkomsterna under 2020 har varit 3 300 kr för medlemsavgifter och 480 kr för 
vimplar och kostnader för utgifter uppgick till 4 723 kr. Efter beslut av styrelsen har inga 
medlemsavgifter tagits ut för 2021. Kostnader 2021 för domänavgift + frimärken uppgår till 827 
kr. I kassan finns just nu  (före årsmötet)  7 378 kr.
. 

§ 8 Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året.

§ 9 Övriga frågor
Som tack till styrelsen beslutade mötet att bjuda de återstående styrelseledamöterna, som varit 
med om att bygga upp klubben + om möjligt de som ingått i tekniska kommittén på lunch.

Styrelsens förslag att lämna överskottet - när alla utgifter är reglerade - till  Sjöräddningen 
godkändes. Beloppet kommer att hamna på ca 4 000 kr.

Rasmus hemsida
Hemsidan kommer att upphöra vid årsskiftet.

Bildspel
Webbmastern hade tagit fram ett bildspel till årsmötet som visades på mötet. Bildspelet  blev 
väldigt uppskattat och flera beställde kopior av bildspelet. 

§ 10 Ordföranden Margareta tackade alla deltagare och avslutade årsmötet. 
Styrelsen avtackades med presenter och blommor och gemensam lunch vid tillfälle.



En sammanställning av klubbens historia lästes upp av sekreteraren. Enligt önskemål kommer 
denna sammanställning + 20-årsjubileets vers + uppdaterad medlemslista att skickas ut till alla 
medlemmar liksom dagens protokoll från klubbens sista årsmöte. 

Efter mötet bjöd föreningen på smörgåstårta och dryck + kaffe och kaka  

Vid protokollet

Marianne Hauge-Granqvist

Justeras:

Margareta Hedsved Hans Granqvist
Ordförande   


